
Nanny, babysitter 
[] Childcare

Good day to all! My name is Anastasia, I am 25 years old, I am looking for a job as a nanny. Experience working with children for
more than 3 years, I work with the age of 1-3 years. I have a permanent nanny experience, as well as a nanny for an hour. I have
good references from previous mothers. I bear full responsibility for the child (games, walks, hygiene, feeding, development by age,
etc.). I like to walk with children and do creative work (needlework, drawing, etc.). Good understanding of child psychology, active
listening. I can work with children's tantrums. I have a higher pedagogical education (physical education), worked in a kindergarten. I
also took babysitting courses at the Mom's Time agency (St. Petersburg) and also worked for them. I will consider any job. Всем
добрый день! Меня зовут Анастасия, мне 25 лет и я ищу работу няни. Опыт работы с детьми более 3-х лет, работаю с
возрастом 1-3 года. Есть опыт постоянной няни и также бебиситтером (няня на час). Имеются хорошое рекомендации от
предыдущих мам. Беру на себя полный уход за ребенком (игры, прогулки, гигиена, кормление, сон, развитие по возрасту и
т.д.). Очень люблю гулять с детьми и заниматься творчеством (поделки, рисование и др.). Хорошее понимание детской
психологии, применяю активное слушание. Умею работать с детскими истериками. У меня высшее педагогическое
образование (физическая культура), работала в детском саду. Также я прошла курсы для нянь при агенстве «Мамино
время» (Санкт-Петербург), также работала у них. Рассмотрю любую занятость.



Link
https://homehelp.lu/nanny-babysitter-,o3973



Contact
E-mail: 17-11-1997@mail.ru
Telephone: +7 969 715 0169 WhatsApp

Localisation
, Luxembourg
-
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